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-r sesji Rady l4iejskiej w Jqdrzejouie odbytej w dniu 15 lutego 2OO1 roku

u sali r*ielofi.¡nkcyjnej Dornu Kultury w Jqdrzejovie.

/ ü 1

Prze';*cinicz4ca Rady l-liejskiej w Jqdrzejowie - Teresa Szuach, o godzinie

9'- :,iwaria obrady XXX sesji Rady Miejskiej v Jqdrzejor¡ie.

Ub r "'l/ rczpoczq'ua przy obecno3ci 27 radnych na stan 28 radnych, co stanowi
'1,+ . ogólu Rady-

l-aeru'iiniez-qca itady stuieidzila quorum prawornccne do podejmonania uchnal.
;;ze',.'cc¡riczqca Rady por+itala przybylych na sesjq: radnego Sejnixu

if ...-qic;r'ego i'Jo¡er*ództwa Swiqtokrzyskiego - Pana Alfreda Bialego, przedstawicieli

0 ;'L; i i strcnnictw politycznych, soltysóv i przeuodniczqcych rad soleckich,

.rzeostawicieli prasy; pouitala rór¡nieZ: Radnych, Burrnistrza Henryka Michalkievicza,

-qrpnrc R'lrmistrza - waldernra l,Ioániaka, kierouników jednostek organizacyjnych

griny oraz wszystkich przybylych na dzisiejsze obrgdy.

Przewodniczqca kdy, .na sekretarza obrad zglosila kandydaturq radnej

i2biety liiÉniews4iej; radna l¡¡i6niewska r*yrazita zgodq.

<r¿iarzem obrad -r.ybrano jednoglo6nie radnq El2bietE lliÉniewskq

L - t  ' )

ila sesji w dniu JO stycznia nieobecni byli: radrn Anna Szlqk i radny

f'--r -:r S:norqg.

r\''c;rcno6ci zosjtaly usprawiedlivione.

L )  - .  
{

Burmi.strz Henryk l{icha}kiewicz r¡ imieniu 7ar4du l*liejskiego wnosi

,;l:lichradzenie do porzqdku obrad punktów:

,. f A: Uchwala w sprawie povolania na czlonka Komisji Zdrovia, Opieki Spolecznej

i Ochrony Srcdor¡iska Pana Ryszarda Pacanowskiego.

2. 11 A: [.lchr¿a]a w sprawie wyra2enia zgody na zayarcie r¡mów najmu na czas

nieokreÉlony lokali u2ytkovych.

":niosek Burmistrza l4ichatkiewicza w sprawie wpror,radzenia do porzqdku obrad
'nk.tów 7 A i 11 A zostat przyjqty jednogto6nie.

Rada Ffiejsi,¡a w Jqdrzejowie jednogtoÉnie przyjqla porzqdek obrad

_-rrpra'dkami zgloszonymí ptzez &rrnistrza :

Ol;'¡arcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.

Usprawiedliwienie nieobecno6ci radnych rn sesji w dniu T styczrtia 2@1 roku.
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,i Przyjgcie porzqdku obrad.

4, i-.'zyjqcie protokolu z poprzedniej sesji.

f, ,terpeJ.acje i r*olne wnioski radnych.

e , ..ir-iornracja o pracy 7arc4du l{iejskiego miqdzy sesjauri.

1 i ,iormgcja o realizacji uchwal @jgtych na poprzedniei sesji.

iA u+ala v sprawie powotania na czlonka Konisji Zdronia, QpÍeki Spotecznej

,-chrony Srodowiska Pana Ryszarda Facanowskiego.

¡ trn'ala rd sprawie uchwalenia bud2etu miasta i gminy na 2@1 rok.

!+ :nJala n' sprawie zasad otrzyrnyrania i rrysoko6ci diet za. udzial w posiedzeniach

::;.,'dy i jej organów, przystugu.jqcych radnym i czlonkom konisji spoa rady.

ltt Uchruala w spravie,przezrraczenia do sprzeda2y ut drodze przetargu publicznego

nieruchorno6ci kmunalnej polo2onej r¿e ssi Potok l'laly.
'11 

" Ucfn¡aia w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y vt drodze bezprzetargowej

nieruchomo6ci konur¡alnej o pohr. O.15 ha, poto2onej we wsi Przysów.

- .ilA.Uchwala w sprawie nyra2enia zgcf,y na zanrarcie umós na;jmu na czas nieokreélony

lokali u2ytkowych.
-1: Cdpowiedzi na interpelacje.

4\ S,;ra'rryr róine.

44 Zamkniqcie obrad.

A d . , i -

Nie zgloszono usag do protokoTu z poprzedniej sesji w zwiqzku z cqtnl

zC ;r,el przyjgty.

A q "
'1 iiacina l3arlrara Trzeszkowska Dz'ruonek podziqkowala Zarzqdouti Mlejskienu i Burmistrzowi

za rozpatrzertie wnioskóu zlohonych na poprzednie; sesji.

Radna v,nioskuje, ady inforrncja o zwiqkszbniu bonifikaty na vyh¡up mieszkaá

komunalnych dotarla do wszystkich zainteresowarSrch mieszkañców.

2. Radny Czeslaw Blicharski zlo2yt wniosek o likr¡idacjq rozlewiska na uI. 11

Listopada pod wiaduktem kotejorqym, ponierna2 zbierajqca sig tam woda

str*arza zagroáerúe dla bezpieczeñstwa ruchu.

3 iircina ianina Szreniawa wnioskuje, by Przewodniczqca Rady I'liejskiej spotkala

siq ze '*szystkirni radnymi.

{. :ladny Ryszard Pacanor*sEl r¡nosi o uto2enie dwóch wq,skich pasrn chodniica vzdtui

iij. Cmentarnej i ul. !/arsztatouej, wykorzystujqc ptyty chodnikowe odzyskiwane

¡izy uktaCaniu kostki polbrukowej. Nie bylyby to 2adna inuestycja, ale prace

bez lrakladór¿ firrarrsowych, ulatrrriajqce Zycie mies:drañcon-

í l.¡g:g_lvszard Pacanoh¡ski pyta. czy teren le2qcy miqdzy rzekq Brzeínic9t,

ui. tiaiogosi-q, a ul. mjr Ggdzio Kosa r Je|y do 6gniny; ie6fi tak, to czy moárla by

vtyburzyó, npsztki zabudcwañ, które tarn siq znajdujq, co poprauiloby widoczno6ó



j.ln. it'o¿e na tyn terenie wybudowaó parking?

6 R.¡!r 
',,szard Pacano proponuje, aby w ramgch r,¡alki z bezrobociem przedstar¡iciele

l¿',.-, :;r€go Urzqdu Pracy dokonali przeglqdu w instybucjach i zakladach pracy

;:ntoi+ali siq czy pracujq osoby, które w rnyÉl kodeksu pracy przekroczyly

,,:ryta1ny, gdyz taka sytuacja blokuje miejsca pracy dla mlodych wyksztalconych
j

7 ..',v ¡tyszard Pacanowski pyta co dalej z konkretnq decyzjq n spranie otsarcia

I jlii - wydzialu Politechniki Krakowskiej; dlaczego Kornisja O6wiaty i Kultury

ñady Powiatu nie podjqfa tego tematu?

b Radny Ryszard Pacanor,rski prosi o wyja6nienie sprany rozvieszania i zrynania

rkatów PPS.
g .'{ .8@ pyba ile w¡rnosi rzecz5rwiste ndlvzenie gminy, biorqc

;ir '..'szystkie paranetry (odsetki, obsluga kredytu itp.).

1,i . icnasz Barañski prosi Burmistrza u udzielenie infornncji w sprawie Euroubojni,

e;;i:2 sytuacja ciqgle sig zmienia: najpieru l{leczarnia, potem baza LHS.

gtamy jak wtadze Euroubojni prosily o vyra2enie zgody na lokalizacjq; podjqfi6rny

.z;q. Radny r*rah,, 2e zachoranie wladz Euroubojni jest niewla6cine i niejasne.
":.::e nie chcq aby Euroubojnia byla zlokalizor¡ana v Jqdrzejor¿ie.

^4 RAd¡t,, Urszula Piasecfa r¿nd-ositqie, aby ul. Okrzei, d ul. Armii Krajowej w kicrunku

llvn,.:, byla ulicq jednokierunkowq. Radna proponuje, aby konpetentne osoby

¡d :ycor+aiy, w jlri sposób zorganizoual ruch na tej uticy.
'1i - ;.ceprzerdodniczEcy Rady Teofil Sek unosi o dokoñczenie budory 2n m odcinka

drogi v .Jasiorurie, osiedle poza szkolq. Drogq tq nrieszkañcy nie mogq przejechaó.
'rJ. i'liceprzewodniczqcy Rady T,eofil Sek wnosi o naprawienie drogi z Jasionny do LSaina

i z k61ki r¡ kierunku Chwa6cic. Drogarni tymi donozi siq dzieci do szkoly w Jasionnie.

rrostr¡o oblecalo to zrobió, ale na obietnicach siq skoñcrylo. Mieszkañcy

c '1., siq oszukani.

fL e.
Eurr4istrz Fienryk l{ichatkiewicz poirforrnowal , 2e Zarzqd }4iejski

:'r¡el r¡mioski kor¡isji, czego efektem sq autopoprauki do bud2etu, które radni

"i I rs d¡iiu wczorajsz¡rm.

Rad¡¡a Janina Szreniawa z'apyta}.a dlaczego Zarz4d Miejslri podjqt

decy:¡, ': cgioszeniu przetargu niecgraniczonego r¡a rozliczenie inwestycji pn.

't ñüdc ,:r .irytej Plywalni.

Eurmistrz Michatkievicz odpowiedzial, 2e bylo to konieczne ponieua2

j.rr'";estor zastqpczy nie r.rywiq¡at siq z umowy, romriqzal spófkg i nie odpowiada

rra monity. \l zwiEzfiu z ty Z.arz4d Lliejski rm.¡sial po¿iqó dzialania.

ilie zgloszono wiqcej uwag do inforn'¡acji o pracy Z.arz4du ltiejskiego niedzy sesjani

z"iqzku z czyn zostata przyjqta.
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AI  .T
llie zgloszono uvag do informacji o cealizacji uchwal podjgtych na

-.iii'?edniej sesji w zwiq?ku z crw inforrnacja zostala przyjqta.

' a ^
. .  1 ¿ I .

Rada triiejska w Jqdrzejowie povziqla [bh*a]e Nr )Ofi/279/O'l v sprar*ie

pivroLA rr., na czlonka Kc'raisji. Zdrowia, Qpieki Spolecznej i Ochrony Srodonriska

lbne Rv :rda Pacanowskiego, nastqpujqcq ilo6ciq glosów:

przeciw O

wstrzlmalo, siq 1
'''ir¡ve ' :ir XXX/279/O1 v za}.qczeniu do niniejszego protokotu/.

¿o

lr¿*t Jzqca l?ady Fiiejskiej Teresa Szwach, o godzini 
" 

g4o oglosila przerwer

iJr"^.c ' :ia io godzinY rc15-

Radna Urszula Piasecka unosi o znianq zapisu w dziale O1O

inwestycji przevidzianych do realizacji v 2@1 roku z: -budorra wodociqgu Ludwinós-

ii',d:zejóp'nr, na zapis: -budowa wodociqgu Skroniów - t4czyn - Ludyinów - t-ysaków.

Urszula Piasecka powiedziala równiel, 2e ma wqtptiuoSci co do tegorocznego

ir¿,.e-,r; roz,tawiano o tyn rra Kornisji Bud2etu i w innych krqgach. Radna prz¡rpomniata,

a¿ orr:.ujqce 2 rnln 7CO tys. to pieniqdze, które pozwolq przetn*aó oÉr¡iacie.

N, e rr'¿zna Líczyó, na dodatkowe 6rodki z ministerstwa. Kredyt nziqty przez grtinq

fr úietlyn roku pokryl zadluDenie z tybulu o6wiaty. ZdajE sobie sprgwe, 2e mieszkañcy

P¿t<{ ::iatxi i po'*'inni z nich korzystaó, ale zastanawiam siq czy staé, nas na prowadzenie

wtx¿ *Í:;.nych investycjí. Czy dostanieany dotacjq na kanalizacje ul. Glowackiego ?

, tc r.'proio'adzimy kolejnq nowq inwestycjq.

ñ*oier ;est, skrcnny - musimy siq uiqc zastanowió nad skutkami nasiych decyzji.

Skarbnik gniny - Prr2ora Ciepluch, przedstawila autopoprawki Z.arz4óu

.,iriego do bud2etu na 2@1 rok oraz przyczgy ich wprorradzenia /zalqcznlk do protokolu/.

Radna Ewa Ptasznik vnosi o zmianq zapisu w dziale 9OO investycji

przewidzianych do realizacji w 2OO1 roku z: -modernizacja ul. l4alogoskiej, na zapis:
-nodernizacja ul. l,lalogoskiej wraz z zatol<4 przystankowq na ul. Sw. Barbary.

l.rdna Ewa Pbasznik uwa2a, 2e autopoprawki Tarzqdu I'fiejskiego byly konieczne, zrobione

:':ho'n'o, zabezpieczejq dtug ubiegloroczny. Jednak wchodzenie l, nowy rok z dlugami

h: ¡ 
*lttyka, która nie mo2e siq powtórzyé.

lra,^4i- adem w tej sprar+ie moze byó mostek na ul. Stra2ackiej- Kierovnik i{olski nówil,

te ügrriu to kosztowaó okolo 1OO OOO zl; dobrze by?oby zabezpiec zyé, ffiO@ zl; zabezpiec zy- .:.,1

Liri\ 5OO0O zi. 'd efekcie bud2et nowego rcku jest obciElony brakujqcq kwotq. '
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Burmistrz Michalkievicz odpowiedziai Pani Piaseckiej, 2e rzeczyvi6cie w projekcie

bt i-i¿*u na 2OO1 rok nie na r"r.jqtej kvoty rn o6wiatg. Nikt nie wie ile ra dzíeít

dxrii€.jszy brakuje pieniqdzy na o6wiatQ, która jest niedoszacouana; trwajq wyliczenia-

lyro.*e szrno dotacje na dodatki mieszkaniowe, na skutki przeciwdzialania bezrobociu-

$rue',szcno po<iatek od osób fizycznych. Nie od nas jest to uzale2nione; pieniqdze

dú,t¿ \?::*t z ministerstua. OtrzyrnliÉmy o 6@000 zl mniej niZ zaplanor,mno.

[ ,, .. c¡¡a Pi.asznik z'*rócila unagq, 2e mónila o inwestycjach. Radna u'tab,, 2e

ln:, ,:.yc;e no2na zaplanowaó o 10 É nTriej ni2 przewidrúany koszt inwestycji, ale

ie to nie nno2e wynosió n %.

l"i:r'iristrz l.lichalkiewiez wyjaÉnil, 2e w skali kraju z powodu zmniejszenia

pcd;ttru od osób fizyczrtych wpfynie o 2fr mln uTniej v zviry}<tt z czw 8niny rór.rnieZ

of rz :ra;q mniej pieniqdzy . Lícrymy, 2e - zgodnie z zapuníeniami rzqdu - otrzymany

SrcrJ;i na pokrycie zaciqgiqtego kredytu ylr^?. z odsetkami. .le6Li nie, to wiqkszo6ó

.,.: .,orzqciów "wyto2y sie".

Radny Ryszard Pacani¿ski Bgwiedzial, i-2 vie, 2e n subuenc¡i placone byly

'eglo6ci z ¡at ubieglych. Komisja OÉwiaty podala antidotum na oddlu2enie grniny'

f, r:-q opracorrrJ¡r,r.aniu bud¿etu powinno síq przeciqó wqzet gordyjski. Rddny uvaáa, 2e

r,,Sw-urb; nailehy cdciluZyó koszten wpronadzania noraych inwestycji, co zlagodziloby

sltuoc-iq. I{ogiiby6my zdcbyó siq rn odhlagq i nie r:e.rai:ré sig na rnstqpne kredyty'

ll¡Uu Pacano',,¡ski zglosil swo¡e Votum Separatun wobec tegorocznego bud2etu'

?a¡rra Janina Szieniar"a przyponiniata, 2e ju2 dawno mówila, aby nie wproru'adzaó

r-dury( : lrtxestycji, lecg nikt jej nib stuchal,

kc¡,r¡ 
'-,i.ia-jaki jest kosst budowy vrodociqgu Piaski - Borki - Kopaniny' czY €

\1r^r¡.., uino-¡*¡y z mieszkañcami, czy mieszkañey wytazili zgodq i po ile muszE wplació'

I_b,lr,¡ :,:1csi o r,ykonanie u ramach remontów bieZqcych remontu uI- Klonowej i ul. Sadowej'

Itcc¡rr r.,:rcsi o zrriiejszenie rezerwlt z dzialu 758 o 5Om zl í przeuaczenie tej

-y na budowg uI. Krasiñskiego.

Raciny wiesiaw sulek-powiedzal,.2e podczas analizy projektu budZetu nasunqly

siq pewne i'qtpliwo6ci:;i rnragi:

Czy bucl2et na 2@1 rok zbilansuje siq na koniec roku ?

Lokatorzy mieszkañ komunalnych narzekaiq na warunki rr iakich mieszk4jq; fundusz

':tzeznaczony na remonty mieszkañ jest nieproporcjonalny do potrzeb'

-';r deficyL zalo2ony na 2@1 rok uystarczy ?

4, 'o;:ict buo2eiu jest malo czytelny-

5 3K !ürpistrz vidzi zmniejszenie doptat do biletóv¡ PKS do 4OOOO zl ?

ü. rK na lryglqdaó modernizacja ul- 11 Listopada ?

t h.rr*rtu",iato6ciq patrzylem na pracq Zarzqdu itiejskiego i Rady Miejskiej'

'ien, ze potrzebne sq remonty np. Rynku, CzY budowa basenu' uwa2am iednak'

.pcrmieli6rny o czqáci zachodniej nasyego niasta. osiedle za torani jest jednyrn

:ruszych w Jqdrzejowie, a nic siq tam nie robi. I'I zniqSku z tym iliiezkañcy

-r€jq. siq do nnie z proÉUq o interwenciQ.

n r l

a

)..,

3



Kierownik Fbrek Holski odpowiedziat randnej Janinie Szre¡¡is1¡ie, 2e
:stycji Piaski - hrki szacuje sie na 20 mld starych zLotych. fnwestycja

.izo'*rana r+ ubiegtym roku; Pañstr¡o ujgliÉcie jq w planie, który obowiq,zuje.
: .:pisaly 152 gcspodarstsa /na 1TO/. V bie2qcym roku bgdzie realizolrana

'- a za k-v,-otq okolo B mld. starych zl. Inwestycja w polowie bgdzie firuansowana

r,r:i.eci t.iiejski i mieszkañców, a v polcwie przez fundusz FAO.

Radna Janina Szreniawa pyba 1le wptynqto pieniqdzy dotychczas.

Skarbnik Gniny - Bo2ena Ciepluch odpowiedziala, 2e na koniec grudnia

i;ic to okolo 24CC0 zl.

Burmistrz Hgnryk l4ictr,alkiewicz z,,tr'rc,il uwagq, 2e radni nqjpierw

zq o nierprowadzanie nowych inwestycji po czym wnoszE o r*prowadzenie; tak jak

tqd,r.¡¡, rjna Szreniawa.

lcs\"^ :. o',cr:iny pi.eniqdze na ul. Gtor¡ackiego - zrlwrzerny porozumienie z zarzqdceni.
- i¿tLc ri: - potrzebne bqdq zmiany w bud2ecie.

ñtrrni rirz: cdpc*-iedzial P.adnej Ptasznik w sprawie przystanku autobuso!¡ego n¿r

tiL. B :bary, 2e '* tei chwili trwa opracow5rwanie projelctu, który w ciqgu niesiqca

Vfk-te gotowY.

ñ;ul"r¿5 rz l'lichalkiewicz zgadza sig ze stwierdzeniem, 2e nie npror^radzanie nowych
'ro^;€>t,,rcji byloby sposobem na wyjÉcie z kredytów.

i.( '.r¿u,5.i;rm roku cieszyli-sny siq, 2e nam¡ zaplanowane 6rodki dla nauczrycieli, a jedrnk

nÍn .'aklo; szereg spral¿ nie a,le2y 
'od 

nas.
rrrc prze+'idzieó co przyniesie ten rok. Nikt nie rnoZe zapewnió, 2e otrzyrelsty

obiecane Srodki; w tej sprarvie nie jeste3my enktarq: dotyczy to wszystkÍch gmin.

Burmistrz lulichatkiewicz odpoviedzal radnemu Sutkowi, 2e zdaje sobie sprawq, i2
r'.:ncnty mieszkañ sq potrzebne, jednak mo2na je rlykonaó tytko kosztem czego6

'o, np. napralry dróg. Gmina rn wydatki takie jakie na i je2eli oprocentowanie

krcÚ á'.'r nie znniejszy sig, to nie bgdzie'6rodkó¡¡i na renonty nieszkañ.

il¿Ll Urény rozeznanie r* sprawie budony r¡ieszkañ z udzialem TBS: zglosilo sig

5 t-oro¡. lta dzieñ dzisiejszy - co mo2na - r*ykorzystqiemy na lokale socjalne.

\a T 
*,¡ie a¡-niejszenia doptaty do biletór'¡ PKS - nowq stankq doplaty rryliczono

i z¡l';'l'ejszono na podstawie faktur za ostatnie dwa miesiqce.

il rn-uJ:inizacji ul. 11 Listopada nie jeste6nry gtót+nyn inuestoren, a tylko partyclpujemy

\^ ic,b¡r;;th. Glównym insestoren jest GDDP i nie marry wplywu na ich decyzje.

P";'trr1 r* sprawie ul. Partyzarftív dotarly do Preniera i do Prazydenta i r.r tej

Ch,rnr. Li spral{a jest na etapie rozvíqañ w ministerstwie.

Ra<ina Janina Szreniarra níe zgadza sig ze stwierdzeniem, 2e chce
',;provadzió no'se inr,"estycje poniewaZ ul. sador¡a i ul. Klonor¡a sq inwestycjami
rozpoczgt¡mi. Radna uwa2a 2e ra odstq¡lieniu od realizacji inwestycji kanafizacja

Piaski - Borki, gmina by du2o zyskala.
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Racina l,iária Kwapiszewska p¡rLa na jak dlugo przewidziarn jest tx¡doua

Ludr"¿inów * Jqdrzejáw oraz o wielko6ó dofir¡ansowania- n cry n %.

Kierownik t'larek Wolski wyjaÉnit, 2e inwestycja planowana jest rn

:atcmiast dofinansowanie vynosi: na kanalizacjq - 50 %, na wodocig - n %.

Raciny Andrzej Jakubanis w imieniu Komisji Zdrowia zloLryl nastqpujqce

hil.<>J<-r:

4 : dziale Rolnictwo i towiectr¿o znniejszyó kr*otq o 2O0OO zl i pczeznaczyó Jq.

:¡a renont Przychcdni nr 1.

X. " niejszyó kwotq przeznaczon4 na akcjg zimowq o 1OO@l í przezretezy'c i4 ra

fltutz.cnki i PCK-. po 5{OO 21.'

3. h-rC;i::ie Rolnictwo i towiectr.¡o zmniejszyó kwotg o Jffi i przezraczyé i4

n{r C . : ias.

4 l-otq riJ'J-ü zl przeznaczonE na renont szaletu- 2O0OO i utrzynranie kabin TCI-TOI

, U ",, przeznaczyó u calo6ci r¡a remcnt i- uruchomienie szaletu rniejskiego.

- í. ^lhj"* :;szye w dziate 6P o IOOOO i przeznaczyé na koncerty organowe.

6. f ,ei '.iize z wykupu mieszkañ przezr:rrczyó dla ZBI*I na remonty mieszkañ.

Prze'*odnic4ca Rady l{iejskiej - Teresa Szwach uwa2ia, 2e pieniqdze

fJ¿ ttrTo .: Przychcdni nr 1 moZna zdobyó np- z PFRON r* uysoko6ci 50 fr na vyk}adziny,

ir"-rr! :.::.lrogo1.,'e , o)ma. Koszty remontu i wyposa2enia lazienek mogq byó zrefundowane

vr 4tU .. - '*ystarczy zamonto'"-aó dodatkowy uchwyt d1a niepetnosprawnych.

-,;;;: Lal jest v bardzo trudnej sytuacji,$' unowy ze Swiqtokrzyskq Kasq Chorych

;p:er'rajq na coraz ni2sze kwoty. tlimo t zdobywamy pieniqdze skqd tylko mo2na.

:)r:'.1¡chcdnje rórqnie2 rnogq to robió, nie tylko czekaé na 6rodki z budZetu gniny.
'i uzysi<aó Srodki z Urzgdu l,farszalkowskiego, jednak wymaga to opracon'ania

¿df¡,x,"eclnich progranów. F{usimy mieó wptyw na kierowników i wJrnóc na nich podjqcie

J¿id.t.ti r.¡ celu zdct-rp,'ania 6rodkór*.

Railla Barbara Trzeszkowska Dzwonek uwa?:a, 2e warto zastanor¡ió siq nad

1vtutc;E'u,, o6wiacie i vartó wiedzieó jakie ¡gde itonsekwencje dzisiejszych decyzji.

P€' ¡o-:'.,:3,2et< perrsji, które bEdq w iliáju, na place brakuje 27( J;_ tys. zt. Mo2na sie

."¡crJlt:waó naply,m jakichÉ pieniqdzy, jednak nie gdzie to potrzebna kr¡ota. Id zwiqSku

{, pr,,;r1':szyin h' rox nastqpny wejdziey z zad}uZleniem z tytulu o6wiaty.

l<.s[ t:,: siq stanie - czy nie zbii2ymy sig do granicy dopuszczalnego deficytu ?

C! r1¡) ",3¿.¡ciele juz dzi6 nrajq siq nnrtwió, 2e zabralmie im na pensje ?

I ro¡,:d:renie szkól jest zadaniem gminy, sq jednak zttaczna dysproporcje miqdzy

:,imÍ na utrzSrrnanie pfzedszkoli i szkól. Finanse ukladajq siq niekorzystnie

,jla szkót i nusimy wzíqó, za to odpoviedzialnoÉé.

$iceprzewodniczqcy Rady - Teofil Sqk:

1" unioskuje, by z akcji zimowej v'ziq6,20OO zlz przeuraczenien na rerpnt drogi
'asionna - LÉcin

: ioskuje, by z OSP l{olica przenie6ó 5O0O z} rn remont budynku OSP Clrwa6cice.



dr; '1. Konarskiego.

; . ná '-i por,¡iatovre jest przeznaczone 6OOOO zl; jest 5 dróg powiatowych - które

141 ,*montoa'ane ?

- J -

Radny Alfred Czop przedstavil swoje pytania i wnioski:

4 :dy bqdzie zankniqta inwestycja "Plywalniarr, czy bqdq jeszcze wplynaó

i::churrki z tego tybulu ?

Z ;.; dzialu inwestycje - z chwilq pozyskania 6rodkór* od tcojewody - wprovadzió
-'"ietlenie 

r¡1. Przypkowskiego i ul. Klasztornej od wiaduhtu kolejowego

Burmistrz lJo2niak wyja6nif, 2e jeáeli wnioski dotyczqce zrniejszenia

lifitt"q r''.jzrraczonej na akcjq zimowq zostanq przyjqte, to zostanie 1O0OO zl, które
^tA/, ,i"l ar:czy na zaplatq,faktur juz nystawionych.

fruwt-s[y r rrp]¡rwalniafr r.¡krótce zostanie zakoítczora lwpfytraje wla6nie ostatnie

.-i, ,)zy¡i plywalnia zostanie forrnalnie przekazana fornalnie na majqtek S,liny.
f*n^1-\:g .a cÉwietlenie dróg nie rramy - ;ak bqdzierny znaó iysoko6ó dotacji, to

.<iier.r1.l ;je'ny, gdzie to oÉwietlenie zrobió.

-cnt dróg powiator*ych jest 60000 zi plus 40 0OO zi na rernont chodníków. O tynr,

,llói-: drogi bqdq remontomne zdecydujemy po konsultacji z powiaten w oparciu o ich plan.
,'Jircemy znienié sposób finanson'ania dróg przez powiat. Z pzoru równe traktowanie
:r'::n powoduje, 2e gpina Jqdrzejóu rla tym traci.

Radny Kazímierz Michalski poviedzial, 2e przeanalizowEnio sytuacjq

f*1" dr-'3ach pcviatowych, wziqto pod uwagq nasilenie ruchu. Ustalono, 2e najpilni-ejszy
j<-rt t-'rcnt trzech odcinkórv: droga w C?rorzewie i w ciqgu drogi lrlqgleniec - L4czw.-

SLro¡,.r:i; - !.hrzyn d'¡a odainki: w Hgleñcu i Skroniów - llarzyn.

f^I:.vtr"4:ku z tym radny l,ii,chalski rnosi o wprowadzenie do bud2etu zapisu, 2e kwota

AJL{L j zostanie przertaczona na te trzy odcinki.

Przev¡odni czEca Rady - Teresa Szv¡ach o godzini e 1140 oglosila przerr/üe,
'<¡o -,{¡- {"'ala cio godziny 12oc.

A í\NP :' ia' -,nzpgodnícz4ca-rady poinforrnowala, 2d je2eli kto6 z goÉci zaproszonychr v  
l - '  

*

fi'ú. tru,lt;i do bud2etu, to mo2e zabraó gtos.

Pan Kazimierz Grabowski - Przer¿odniczqcy ROP, zglosit swoje uvagi:

:zk 27@ tys. z1 dla rnuczycieli

2. ':¡ N1 roku grning musi zaplació 3W tys. zl kredytów i odsetek

J. zabiera siq pieniqdze na roboty interwencyjne, co przy takin bezrobociu jest

grzechem
-;y pozyskaó pieniqdze podnosi siq podatek od nieruchor¡o6ci kosztem spoleczeñstwa

n (, robi Zarz4d t'iiejski ? czy byla inwestycja r*ykonana dziqki kapitatoui zagranicznenu?

XO 'qC lrriejski jest nieudolny, czego przykladem jest Euroubojnia.

PJrt Grrbo'*ski stwierdzi!, 2e nie widzi bud2etu lecz koncert Lryczeít.

Eurmistrz I'tichalkiewicz uyja6nil, 2e nie wiadomo ile brakuje na oÉwiatg

|'orl,ig¡¡ ': tn*ajq '"yliczenia.Poniewa2 jasno6ó u temacie oÉwiaty bqdzie dopiero l,' icwietniu

Borwt,5 r'z proponuje. vstrzynr,aó siq do tego czElsu z inwestycjami i oglaszaniem

¡r'4f¿ .;óv.



i chcdzi o roboty inter.*encyjne, to urzqd Fracy nie ma pieniqdzy.

f<¡Jo :k cd nieruchono6cÍ nie jest ustalany przez nas i nie narny 2adnego vplpm na

¡,e,.1,o 'ysokOéó.

Ñ ipr'*;ie Srodków z zewnqtrz mogg powiedzieó , 2e Wzyskali6rry ich duzo, równiez
pu:á ,:qdowych.

ü.ro'r- rjnia - my jako gmna i ja osobiÉcie zaangaZouali6my siq v to, aby pgwstala

w 1gd. ;,:;owie. Ponieva2 powstala spótka, to zarz4d podejnnr.je decyzje.
LQr1\ ijla firmy produkujqcej rnasy bitr¡miczne nie myÉmy wydarrali. Poniewa| zarz4d
ü¡r'o,'.[;.i¡i chciat dziataó w tamtym niejscu - poszli6my im na rgke; teraz najq
tan€ nmysly. Powiedzialem im, 2e takie dzialanie do niczego dobrego nie prowadzi.

l¡x,ta '<i po bazie LFIS nie dali6ny za darno, poniewaz nie pozwaldq na to przepisy.
tlizacja Eurouboji w Sqdziszowie spowoduje odsunigcie realizacji inwestycji

i'r:t .;Kolo 5 lat - a na to porzeba 6rodków.

Radny Andrzej Jakubanis zwrócit uuager 2e grarantqjEc w bud2ecie
- Srodki na wymianq okien w Przychodni nr 1, robimy to dla siebie.

Kierowlrik Le6niewska powiedziaLa, 2e dziat Rolnictwo i towiectwo jest

il.l¡b-rrdziej uszczuplon¡rm dzialem w tegorocznlm brd2ecie. Zabrano 6rodki na doptaty
cft3 'lnikói,.¡ - zostalo 73C{)0 zl. to chyba nie r4rstarczy na pokrycie kosztóy ponyslów

¡i Zdrowia.

Stanislaw Galczewski - przewodnicz4cy PPS stwierdzit, 2e gminE tworzq
nre 'lko drogi i iruny majqtek, are üworzq ludzie - coraz biedniejsi.

/ ,  .h :f.;tczielniach mieszkaniowych r,rydawane sq decy¿je o eksmisjach. Dziqki interwencji
i--, ütT? Ikonewicza w Sejmie, nie eksnituje siq na bruk.
\vt :c i)ieniEdze prze"naczone n¿r rrykonanie sztandaru przezrrrczyé na dokarmianie
ó ¡ t f t :  . .  .

I4ieszkaniec os. Zielonki stwierdziL, 2e rer¡ont uI. Klonovej i uI. Sadowej
nie jest nowq inr+restycjE, ale kontynuacjq. Poniewa2 ulice polo2one sq obok Bror¿aru
no2e warto zu¿r'ocló siq o dbfinansowanie ? Ulica ftlonor¿a jest ulicq przepustowq
catego osiedla.

Przewodnicz4ca, Rady Hiejskiej Teresa Szrach zdecydowaLa o przystq¡rieniu
d.r :losowania rnniosków:

1. Rada lfiejska w Jqdrzejowie jednogto6nie przyjqta wniosek radnej Euy

fra:¿,ik r¡ sprawie zmiany zapisu rv dziale 9OO iru¿estycji przewidzianych do realizacji
:2@1 z: -rncdernizacja ul. Matogoskiej, na zapis: -modernizacja ul. l4atogoskiej

'; : zatokq przystankonq na ul. Sw. Barbary.

2- lJniosek radnej Janiny Szreniawa o rrykonanie w ranach rernontów bieáqcych
l€rv"o¿tu ul. Klonovej i ul. Sadowej.

|'.i¿'ottiik Barbara Btaszkiewicz prz1¡porr¡lliala, 2e ul. Klonor,¡a nie mo2e byó
F?tru¡úi.¡.€oá r¡ rarrach remontór¡ biez4cych, poniewa2 nie ma nawet projektu tej uticy;
L'll : ce to budcr+a.



_ ¡ v , _

.ia Janina Szreniawa uwa2a jednak, 2.e $zie to dokoñczenie investycji.

::istrz kbZnia^k wyja6nil, 2e nie mo2e to byó kontynuacja inwestycji, poniewa2
';;q tam provadzonq byla kanalizacja. t4o¿na nyrercntowaó te ulice, ale nie

io budowa-

osek Radnej Janiny Szreni.aua zostal przyjqty rrastqpujqcq iloSciq glosów:

z.a. 17

przeciw 2

wstrzymalo siq 4

J. liniosek fadnego Andrzeja Jakubanisa: aby lnrotg 4Om zl przezrle'czonq

:-ia renont szaletu m"iejskiego- zOmO d i na utrzynanie kabin lOI-TOi - zOm d,

znaczyé r¿ calo6ci ná utrzynanie szaletu miejskiego.
*r:,rrik barbara Blaszkiewicz nyja6nila, 2e przú rozpoczgciern rer¡ontu szaletu,

rozebraó stolarniq w terminie do JO czerlrca. Koszt utrzSrmania szaletu w 19jT r.

renontu) wyniósl 24C/|(l zl. Rachunek za kabiny IOI-TOI za styczeír br opiewal

rtq 9OO zi.

ldzq by za 2O0@ moira bylo nyrenontowaó szalet miejski. Nie jqstem w stanie

lzieó czy woira to zrobió za 4OO0O d, jednak2,e nie v¿branian sig od trudouy.

glosouania u sprawie przyjgcia wniosku radnego Jakubanisa rlyglqdaly nastq¡rqjqco:

przeciw 10

wstrz¡rmalo siq 6

r.niosek 
.nie 

zostaf przyjqty.

. 4. h'niosek radnego Jakubanisa aby w crziale Rolnictvoi towiectwo zuuTiejszyó

kolg o 2COJO zl i przezreiczyé jE na rernont Przychodni nr 1.

Radna Lidia Osiñska rryja6nita, 2e dotychcza,s, rrr rernont Przychodni nr 1
=".eznaczano vr budZecie lO OOO zl: 1O@ w Gi(RPA, 1OO0O w txxlzecie i 1O0OO na r4rmianq

:,. Radaa prosi, by qgebraó to w kontek6cie.innych potrzeb. Jest to budynek

g í Tarzerd t{iejski my51i o nÍm; nie jest to budynek zapomniany przez gninq.

;biegtyn roku zostal wyremontowany dach; w miarq skrornnych mo2liwoSci przekazujeruy

dki na ten buci¡rnek.
i-ri glosonania nad'wnioskiem radnego Jakubanisa r*ygtqdaly rastqpujqco:

przeciw 15

*-strzynato siq 3

.:,csek radnego Jakuanisa nie zostal przyjqty.

5. t/niosek Radnego Andrzeja Jakubanisa aby mriejszyó kr*otq przea:erczorT4

na akcjg zimovq o 1O@O zl i przeznaezyó j,q. r¡a Amazonki i PCK - po 5mO zl.

Burmistrz Michatkiewicz poinformowal , 2e Arnazonkom zostal przey\a"arry

odnowiony i uyrenontonany Iokal. h¡rmistrz vvaia,, 2e zagtratarrtouana hrota 1@0 d

qystarczy rn poczqtek, poniewaZ An'nzonki jeszcze nie rozpoczgLy dzíalalno5ci.
'cbi1i6my gest,'. zoberczymy jakie bqdE potrzeby i w mlarq uo2liwo6ci bqdziemy wspieraé.
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: glosowania v sprawie w/w wniosku wyglqdaly nastq¡rujqco:

z a 7

przeciw 19

nstrz¡nnalo siq O

linj.osek nie zostal przyjqty.

6. Hniosek radnego Andrzeja Jakubanisa o znniejszenie w dziale OSP

mO i przeznaczenie tej lrwoty na koncerty organowe.

Burmistrz hloániak przypomnial, 2e wszystkie wydatki sq na poziomie

ri.zsz¡rnn ni2 v ubieglym roku. Nie mo2na braó pieniedzy z czegoS na co juZ jest

ra nralo. C,nina rla wlasne zadania, które musi realízovraó; jeÉli no2e, ponaga

:lizacji zadaít wainych dla gm:iny lecz nie nale24cych do gminy.

Radny Ryszard Pacanowski stwierdzlt., 2e kwota 7W d to niedu2o

,zieZy siq cieszyl 2e te pieniqdze sq, poniewaá kultury nigdy nie jest za

Koricerty organoue sq dla naszego niasta szansE i prornocjq i nie powirury byó

,j-czane na pieni?rlze. - to nieeleganckie - lsl¡¡irra vykaza6, rozsqdek i brak funduszy

.:ncerty zrekompensowaó nie podnoszqc diet.

Burmistrz l.lichalkiewicz wyrazil zdzir¡ienie , 2e rówi sig o 7OOO,

a w bud2ecie jest zagrrarantorrrane IOOOO zl; zr6w media podaa-E nieprawdziwe infonnacje.

G¡nina daje tyte na ile jE staé; organizatorzy koncertów powinni szr¡kaé wiqcej

sponsoró'*
'' 

Radny Anrzej Jakubanis powiedzial, iZ nie przypuszgzat, 2e tyle
.:ji r.r-zbudzq jego wnioski. Radny'uwa2a, 2e burmistrz sugeruje radnym jak maiq

-¡"rzl

Przewcdnic"4cy ROP - I{azimier,z Grabowski zapytal, co bardziej s}awi
'zejóu: OSP np. w LysakouLe czy koncerty organo$e ? Pan Grabowski pyba rónnie2

grine staó na utrz¡manie 15 jednostek stra2y, która ttyjeádin raz do roku:

agrody na zawody stra2ackie. Fan Grabowski chcialby wiedzieó ile kosztuje

:;:anie dzialu promocji i ile ten dziat poz¡fskqje 6rodków dla g iny.

Burmistrz l,Ioániak zwrócil uwager 2e Fan Grabowski sprlrtnie ustauil

i koncerty organolre, jako alternatywg. Nikt nie zauwa2yl, 2e ten szczybny cel

,ial uszanowany lOOm zl ?. Dzialalno3ó tego typu imprez nie no2e polegaó na

siqganiu <io 6rodków budZetor^rych. To, 2e finansr$emy nie swojq dzialalno6ó r*¡rbyka

nan RIO. Burmistrz I'JoZniak r,ryrazil swoje zdziwienie faktern, 2e Pan Grabowski qrbyka

dzialalno6ó OSP, które czqsto se jdynyni organizacjami dzialqjqcyni na vsiach.

Pan Grabowski zauwa2aL, 2e OSP majq w nazwie slowo ,rlochotniczarr;
--6li straZe organizujE siq iako ochotnicze, to powinny dzialaó w oparciu o wtasne

--j j . i .

Radny Andrzej Jakubanis proponuje zakoírczyé dyskusjq na ten tr¡at.

ry prz1¡pomnÍal , 2e 2 lata ter¡u rrrydano 24OO0O zl na sanrochody dla stra2y sprowadzone
]rancji i po2ytek z nich jest niewielki.



ir¡yniki glosowania u sprawie przryjqcía v/v wnioskr¡ wyglqdaly nastqgl.jEco:

za, 9

przeciw 13

wstrz5rn'nlo siq 3

sek nie zostat przyjqty.

7. Wniosek radneego Andrzeja Jakubanisa, aby w dziale Rolnictvo

..iectwo zmniejszyó kr*otq o j00O zl í ptzezreLczy'c i4 na Caritas-

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e wie i2 burmistrz powie i2 nnláeny

ie nie rn:simy, jednak radna bardzo prosi o przychylno6ó-

Radny tíieslaw Sutek powiedzial, 2e obserwuje obrady i stwierdza' i.2

i;;le powagi r¿6ród rgdnych. Radny Sulek nie rozumie dlaczego nielctórzy radni

gtcsujq i prosi o powa2ne potralrbowanie spraw bud2etu-

,rxi glosowania w sprawie przyjqcia r¿/w wniosku wygl.qdaty rnstqpu.jqco:

przeciw 17

wstrz¡ro'nlo siq 4
' -,osek nie zostal przyjqty.

8. Wniosek wiceprzevodniczEcego Rady - Teofila SQh, aby z akcji

.+ej vziqó 2OO0 zL í przezraczyó je na remont drogi Jasionna l6cin.

przeciw

wstrzyrnalo siq 6
'sek rüe zostat przyjgty.

9. h'niosek wiceprzewodniczqcego Rddy - Teofila Seka' aW z 6P lüolica

nieÉó 50m zl na remont budynku OSP w Cln¡a6cicach.

przeciw 20

wstrz¡mato siq 6 {

i'lniosek nie zostal przyjqty

10. !{niosek radnego }¡tichalskiego, aby kwotq 6OmO z} pczevídzianych

na re¡nont dróg powiatowych przezr:etczyé na: drogq n Ckrorzewle i Y ciqgu drogi

:gleniec - t4c4urn - Skroniów - l{arzyn, dwa odcinki: r* tlqgleñcu i S<roniów - tfarz5rn.

ny Ffichalski rryja6nl!, 2e vwafu' í2 re.J-.e,by wyszczegiolnié odcinki w lrbórych

:rnizacja jest n4jbardziej potrzebna.

Ioiceprzewodnícz4cy Rady - Teofil Sqk protestr.r.ie przecid@ temu co chce

bió Pan Michalski. Pan Sqk uua:Za, 2e je2eli s4 to drogi powiatowe' to powiat

inien <iecydor*'aó które z nich modernizowaó.

Radny Alfred Czop uva?a,, 2e to pieniEdze gminy i gnina powirura decydouaó

Itóre drogi je wydaó. Radny przypomnial, 2e w czasie sesji wyjazdowej radni

li mo2liwo6ó zorientowania siq, Irtóre drogi najbardziej potrze$q modernizacji.



h'iceprzeqodnícz4cy Rady - Teofil Sqk uwa2a, 2e droga w Jasionnie

-:z jest r¡ bardzo zl¡rna stanie. Koszty n'¡odernizacji tej drogi mialy byó
-ue z subwencji o6wiatovej, poniewaZ tantendy dowoZone s4 dzieci do szkoly.

Sqr< prosi, aby nie podejnor¡aó r¡niosku radnego Michalskiego.

Burmistrz Woániak równie¿ r*ta2a,, 2e v¡/w r¡niosek nie powinien byó

,::ny poniewaZ budzi kontrowersje.

Radny Czeslav Blicharski z.auwaáyl, 2e v czasie sesji objazdowej radni

rdzili, 2e drogi wymieniane przez radnego Michalskiego to "n4itragiczniejszeÍ
., xtóryni dor,.'o2one sq dzieci. Je2eli w bud2ecie zrobiny taki zapis, to bqdzierny /

.,-,,r5 per^'nolsó, 2e pieniqdze pójde na te wla6nie drogi.

Droga t¡ Jasior¡¡rie równie2 jest w fatalnym stanie; trzeba na ni4 szukaó pieniqdzy

w przyszboroczn¡rm bud2ecie.
'';"rriki giosowania lr sprawie rr/w rmiosku r.rygtqdaly nastEpujqco:

przeciu 1

vstrzyualo siq 4

sek zostaf przyjqty.

11. l{niosek radnej Janiny Szreniar+a o znniejszenie rezeruy z dzialu 758

üO0 zl i przezrnczenie tej kr"roty na budowq ul. Krasiñskiego.

Si<arbnik gniny - Bo2ena Ciepluch nyjaÉnila, 2e zgodnie z tJru co

ustawa, rezerwa w naszej gninie powinna wynosÍó 2WmO zl; zaplanowano 14Offi d.

.ísi,r*a naleZy decyzja.

;<i gtosowania w sprawie przyjqcia r¡/r¿ wniosku rryglqdaly nastq¡ruj4co:

- przecis 23

wstrz¡rmalo siq 1

Hniosek nle zostal przyjqty

Radna Er*ra Ptasznik r'ryja6ni la, 2e uI. Krasiñskiego i ul. Sienkiewicza

:jdujq siq w 6r'odku osiedla lfurawiec II. Ludzie tam tonE w blocie. Radna popiera

rsek Pani Janiny Szreniawa, ale proponuje z-abraé z innego dzialu i nniejszq

E: z dzíalu 7fl - administracja publiczna, kwotq 20000 zl. Radna uvta2a, 2e

zzíe mo2na zrobié tq ulicq prowizoryczníe.

Radny Tomasz Barañski stwierrdzil, 2e nig ¡eztrrnie: najpierw byta dyskusja'
-iakuje 6rodkór* na o6r¿iatq, potem sugeror¡ano aby nie wprowadzaó noruych inr*estycji'

3fi sq wprowadzane, to by zagwarantowaó kwoty zbliZone do rzelc;zyYistych kosztów.

:zysry sami sobie.

Radna Ewa Pbasznik uwa2a, 2e radni r¡ takim greniun spotykajq siq
."lko i nnjq obowiq?ek móvió o ró2nych pnoblernch. O uL. Krasiñskiego mówi siq

;:- di¡óch Lat.

Radny lbnasz Barañski pyLa dlaczego nie zostala przeprowadzona selekcja

i nie ustalono kolejno6ci wprowadzania innestycji do bud2etu ? tl planie inwestycji

sq inne ulice; uÍ. itrasiñskiego r¡ nim nÍe ma.

21
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' 
;losowania v sprawie wniosku radnej Evry Ptasznik wyglqdaty nastqpu.lqco:

z a 6

przeciw 18

wstrzlmalo sig 2

:.sek nie zostal przyjqty.

ifyniki glosowania w sprauie przyjqcia poprawek 7-arz4du Miejskiego

vyglqdaly nastqpujqco :

przeciw b

wstrz¡rrnlo siq 1
,;..i'¿i Tarzqdu ttiejskiego zostaly przyjqte.

Rada l,liejska w Jqdrzejowie por.rziqla Uchmlq llr W./Zffi/O1 w sprawie
,leiria bud2etu miasta i gniny na 20O1 rok.

¡.r:*.a'o pzy cbeoÉi ra sali 6|¡3l ó raú¡rdi: kti lhs.ilá Pidca nie wfuita ra slq cirrd.

Radna Bl2bieta rtrii6niewska zgLasza rmiosek, aby zasady otrzym5rurania

;cko6ci diet za udzial w posiedzeniach Rady i jej organów, przystugujqcych

¡r i cztonkorn komisji spoa Rady pozostawió na dotychczasowych zasadach.
Radny Ryszard Pacanowski uwa2a, 2e dZentelmeni nie powinni

r,.:¿qia!¡iaó o pieniqdach, jedrak2e sytuacja do tego ztnusze. Radny pyb, czy v czasach

gdy dzieci nie rnajq pieniedzy r¡a ora¡oce /radny podal przyklad/, w5rpada @uy2szaé
diety ? Radny przyponnial propozyiTq 7-arz4du l,liejskiego ze styczrria i porónnat

z bie2Ec5rini propoycjarni; pyta kto ustalif takq ró2nicq.

Per Pacanovski uwaZa, 2e sprawa wprovradzenia ryczaltów nogta mieé niejsce w pierwszym

* pracy Rady; radni nie muszq braó przyktadu z uy?szych. gremiów.
: a 5OO zl to polowa pensji nauczyciela i tylko 2@ zl mniej ni2 6rednia pensja

qgniarici. 'tCzy caly czas bqdzie nas ogarníal z.4dza pieniqdza ?"

eczeñst'r¡o - pod wzglqden zasobór,¡ finansuwyCh jbst bardzo zró2nicovane:
'i6rzy 

¿e2d2q }imuz¡rnami a inni Zyj.4vt biedzie.

:nisji o6wiaty z\oZylem r,miosek o wyliczenie, czy w ostatecznym rachunku

;adzenie ryczaltáw spowoduje znniejszenie wydatków na diety. Je6ti tak to
''-^..rñr r^ rie potrafiq wzi{c tych proponowanych 5@ zl dla siebie; r* szkole,- ¿"(¿\l i\u. (Jct ¡t

"órej uc2q sq r¡czniorvie, l<t6rzy nie jedzq 6niadañ. Apefuje do rozsqdku.

.rzq c dokladne rozLiczenie r¡ skali miesiqca; prpponujq utrzymaé ni2sze star¡ki.

iiie tlumaczr,ry siq tym, 2e tracimy; r¡¿lsze miasto umiera 6mierciq naturalnq.

Radna Janin'a Szreniawa uwa2a, 2e w mie6cie jest du2a bieda.

dojej sklepu przychodz4 dzieci i py@j4 czy nie rna czego6 zepsutego, co mogliby

dostaó za darmo. !J zwiqpku z deficytowym bud2etem Pani Szreniawa wnosi o to

al-iy radni zrezygnoyrali z diet i ryczaltów.

Burmistrz Michalkier.¡icz r.ryjaÉníL, 2e kroty zaproponordane przez

qd I'liejski, to kwoty, które radni otrzymali w styczniu. lla podstawie wniosków

n
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;¡i, Tarzqd l{iejski ustalit nowe stawki w wysokoÉci podanej dzisi4j.

Radny Tomasz Barañskl poinfornowal, 2e Konisja Rerdzyjna uwa2ata,

nale2y zrnieniaó zasad r,ryplacania diet. Zmiany w popnzednio proponowanej
,,: zostaty wprowadzone na podstawie r,rniosków kourisji min. bud2etu, w której

;;e rórutrie2 Pani Szreniawa.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek poinformowaka, 2e rn posiedzeniu

r(c;risji O6wiaty Pan PacanowsLct zloZyl wniosek o rryliczenie k¡ot w5placonych

racinSrm za. udzíal- v posiedzeniach , w 2OOO roku. Takie wyliczenia zostaly przygotor*ane,

a1e Pan Pacanowski nie byl obecny r¡a ostatnim posiedzeniu komis¿ii.

!-¿cznie z tytutu diet w roku 2OOO w5placono radnym lcwotq 14 78 ú.

iewa2 wprouadzenie gyczaltów zwiqkszyloby rrydatki bud2etu z tytutu diet,

D¿Honk popiera wniosek Pani l+riÉniewskiej o pozostawienie zasad otrzymyyrania

-::¡.oÉci diet, na dotychczasor,rych zasadach.

* I,iiejska przyjgla wniosek Fani lüiÉniewskiej nastqpujqcq ilo6ciE glosów:

za, 18

przeciw 3

vstrzylalo siq 5
,;,3.{ zostat przyjgty.
.¿pnie gloso'*ano w sprawie przyjqcia wniosku Pani Janiny Szreniar*a, aby

.1i zrezygto'*ali z diet i ryczaltóv. r.ryniki glosowania rryglqdaly nastq¡rqjqco:

przeciw 18

wstrz¡nnalo siq 6

hhiosek nie zostat przyjqty.
- Radny Kazimierz l¡lichalski r¡nosi, aby diety pobieraó za posiedzenia

r:isji, lrbóre sq w planie pracy konisji.

Radr¡a lrli6niewska uwa?a, 2e l.ehdy przewodnicz4cy komisji zwoluje

sjq r*f sprar*ach zaplüowanych w -tematyce s$ttañ.

Burmistrz l,lichalkiewicz prze¡c;zytal $ 25 ust. 2 Statutu Gniny JEdrzejów,

.qcy, 2e komisje podlegajq radzie, przedkladajq jej roczne plany pracy

chr,¡alenia, wynikajEce z planu pracy rady oraz przyna;jmniej raz w roku skladaiq
',;ozdania ze swojej dziatalno6ci.

Przewodniczqca Rady - Tgresa Szwach pouiedziaLa, 2e zgodnoÉó pracy

sji z planen pracy bqdzie przestrzegana.

Radny Tonasz Barañski poinformowaL, 2e zgodnie z art. 25 ustawy
', samorzqrizie gninnym podczas posiedzenia np. komisji, r{ pracy ma nieobecnoSó

usprawiedliwionq, Iub bierze urlop. Diety sq po to aby zrekornpensowaé utracone

dochody. 7.a,le2nie od tego co kto robi i i1e zarabia uysoko6ó utraconych dochodów

jest ró2na.

Pan Stanislaw Galczewski - Przewodnícz4cy PPS zapytal &¡rmistrza
n"chalkiewicza jak rozwiq3uje spralry diet podczgs uczestnictr*a w obradach



ir<u Swiqtokrzyskiego.

Bur¡nistrz Michalkiewicz odpowiedzial, 2e bierze urlop ¡r pracy na

cbrad.

Przewodniez4ca, Rady: - Pani Teresa Szr*ach poinformowala, 2e takZe
-.'urlop na czas sesji. Pani Przewodnic"4ca nie spotkata siq z rrnaciqganiemrr.

Pan Ryszarci Pacanowski poinformowal, 2e przed trzerm dniani jednyrn

:n r44:owiedzieli sig Prezydent i Premier, w spravie pozostawienia w 2O1 roku

xoici plac na poziomie z grudnia 2OOO roku. Jak widaó jest tendencja do

:i2ania plac.

Pan t'Iiestaw Sulek prz5pomnial, 2e ternat rrdietyrr nyszedl od koalicji.

móiri siq o zvolywaniu [omisji a nie rrówi siq o posiedzeniach 7.arz4du Hiejskiego.

Burnistrz Hichalkiewicz wyja3nit, 2e zarzqd, zbiera siq w zal.ezr:oící

potrzeb. l,ia jednym posiedzeniu jest 3A - 40 spraw do zalatwienia; czasen

adujemy da 17 - 18, .lfusimy siq spotykaó po to aby podjqó decyzje, poniewa2

-cdjqcie ich u okreÉlonym terminie pociqga za sobq skutki.

Pan Wieslav Sulek nie móui, 2e tak nie jest, ale tenat diet wyszedl

.ioalicji.

Pan Ryszard Pacanorsski proponuje wznieÉó siq ponad podziaty polityczne
'óció do piervrotnej koncepcji.

Pacanowski wnioskuje o nprowadzenie rycza.ktívt dla cztonkóq Tarz4du Miejskiego.

.y mówi , 2e z tego co wie poprzednie Tarz4dy Miejskie pracorraty do 22@, ale

ió posiedzeñ byla o N % nniejs'za. Pan Pacanowski proponuje wprowadzié pr:nkt

;prar,'idryczaltów, do porzqdku obrad nastgpnej sesji.

Pani El2bieta l,Ii6niewska nie wyobra2a sobie, aby zvrolywaé komisje

v¡bréw Radzie. Rada mo2e zobligowaó komisjq do pracy i wtedy koutisje rrcgtyby

spotykaó siq za specjalnym zezwoleniem Przewodniczqcej Rady l{iejskiej.

Pan Blicharski proponqje,zakoñczyé dyskusjq na ten temat.

Przewodni czica Rady zapytala Panal'tichalskiego czy podtrz¡rmuje swój
'iosek; Pan l,lichalski odpowiedzat 2e tak.

iki g166 owania w sprawie przyjqcia wniosku aby kornisje trzynaly siq planu

;y, r^yglqdaly nastqPujqco:

przeci"* O

vrstrzSmato sig O

rsek zostat przy¡qty.

Radna Ewa Pbasznik poinformowala, 2e na obslugq Rady (paluszki,

eje itp. ) H ubiegl5rm roku wydano: na sesje - 4 M zl, na posiedzenia komisji -

ff zl, na posiedzenia '/ar4ou l'liejskiego - B COO zl-

Przewodniczqca Rady wyjaSnila, 2e od poczqtku kadencji byly dyskusje

na ts¡¡at zakupíw rn posiaCzenia; postanowiono, 2e bqdzie podawana kawa, herbata

i napoje zimne.

¿o
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Radna Ewa Ptasznik u*-aZa, 2e vyrazila sig jasno: sk4d wziqto siq

zj d1a 6 osób z Tarz1du Miejskiego ?

¡ i  I

Rada l.liejska r¡ Jqdrzejowie jednogto6nie powziqla tbhnatq Nr W./281/O1

r+ sprawie przezrraczenia do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego nieruchonro6ci

komunalnej polozonej we wsi Potok l,faly.

/Llchr*ala Nr )üX/281/O1 vt za}.Eczeniu do protokolu/.

4 4
I  t .

Rada l,liejs4a !r Jgrzejowie jednogloÉnie porrzigta Uchwatq Nr W,,/2A./A2

:a,¡ie przezJraczenia do sprzeda2y w drodze bezprzetargowej nieruchomo6ci

.,iiiej o pol¡¡. 0.15 ha, polo2onej we wsi Przysów.

.ata Nr W,,/282/O1 v za,lEczeniu do protokolu/.

t 1  A .

Rada l,liejska r¡ Jqdrzejowie jednogtoSnie powziqta Uchwalq W W./283/O1

rau'ie wyra2enia zgúy na zarJarcie umóv najmu na czas nieokre6lony lokali

;<otnycir.

,/1.]chirala Nr X)fr/2Bl/O1 vt zal4czeníu do protokolu/.

Ad. 12.

Przewodnicz4ca Rady proponuje udzielió na pi6mie odpowiedzi na
I terpelacje.

- Radny Ryszard Pacanowski poprosil o odpowiedá w sprawie rrysoko6ci

;Zenia gniny Jqdrzejów.

Skarbnik Crriny - Bo2er¡a Ciepluch odpowiedziala, 2e ra dzieñ JO vrze6nia
'r 

roku zadlu2enie vynbsil o 12318574 zl; na ldoniec roku 2OOO zbli2yto siq
'J milionów.

|  ¿ -

lrlie zgloszono.

; "  , .  1 4 .

Ze wzglqdu na rryczerpanie porz4dku obrad, Przewodnic"4ca Rady Miejskiej

Teresa Szwach, o godzinie 15oo zanlcrqta obrady )OO( sesji Rady t{iejskiej w Jqdrzejowie.

Sekretarz obrad

;ieta ldi6niesska

5otortojor*ata 
'.

zleu?.rt)auJ,ú)
.resa borowsKa

Przewodni c"4c.a Rady lt{ie jskiej

Teresa Sa¡ach


